
Grönadals Samfällighetsförening
Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 
2020-08-20

Plats: Anders Starks altan

Närvarande:  AS - Anders Stark, JO - Jim Olander, LN - Linda Nilsson,
JH - Joakim Hill, IP - Ingvar Petersson, MA - Malin Almström och

                        TL - Ted Lilja. 

Vägförkortningar:   SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, 
                                   MSV =Märlspiksvägen, SBS = Sjöbrisstigen,
                                   KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarevägen,
                                   GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, 
                                   DMV= Dalamadsvägen, MMV=Mor Mias Väg

§ 1 Sammanträdet öppnades.
Ordförande Jim Olander hälsade alla välkomna till mötet.

§ 2 Till protokolljusterare valdes Malin Almström.

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes.

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2020-06-02.

§ 5 Ekonomisk rapport
På kontot denna dag 281 410 kr. Periodens kostnader som nämndes var 
asfalteringen på SSV 355 000 kr samt vägkantsklippning 16 000 kr. 
Godkännande är lämnat från revisorerna för bokslutet 2019.

§ 6 Rapporter övriga.

Målningsarbetet på bord och bänkar vid badplats är utfört TL.

Belysningen på samtliga vägar kommer att ses över i höst, IP och Affärsverket.

Snöröjning och sandning. Ett avtal är på gång med ny leverantör. Beslut 
kommer att tas efter godkänt kontrakt.

Årsmötet blev inställt på grund av covid19. Vi har diskuterat om det skulle 
kunna genomföras i höst men har kommit fram till att det inte fungerar på grund 
av regeln om att vara max 50 personer. Mötet flyttas alltså till 2021. 
Medlemsnytt kommer att skickas ut inom kort med information om årsmötet 
inklusive verksamhetsberättelse och bokslut för 2019. Nuvarande styrelse 
kvarstår i oförändrad form 2020.
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Hemsidan hittas numera på www.skillingenas.se där protokoll, dokument, 
nyheter m.m. finns tillgängliga.

Hastighetsmätaren är uppsatt på SSV / MMV. Det finns två mätningsperioder i 
sommar och resultatet visar att de flesta håller ca 30 km. Resultatet kan ses i 
bilagan.

Klippning av häck vid utfart DMV vid Mjöviksvägen kommer att utföras pga 
skymd sikt, IP.

Breddning av utfart har godkänts gällande utfart på GDV 9.

§ 7 Nästa styrelsemöte blir den 15 oktober kl 18.30 hemma hos Ted Lilja.

§ 8 Mötet avslutades. Stort tack för kaffe och kaka.

Anders Stark Jim Olander Malin Almström
sekreterare ordförande protokolljusterare
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